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Protokół Nr 14 / 2019 / VIII 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki  

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 3 grudnia 2019 roku 

 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy Tarnowo Podgórne (budynek C, sala 10) 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15:15 

 

 

Obecni członkowie Komisji:  

Ewa Jurasz – przewodnicząca Komisji 

Tomasz Markowicz – członek Komisji 

Elżbieta Szymkowiak – członek Komisji 

Agnieszka Adamska  – członek Komisji 

Julian Kiełczewski – członek Komisji 

 

Goście: 

Piotr Kaczmarek – II Z-ca Wójta Gminy 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Analiza sytuacji w schronisku „Azorek” w Obornikach. 

5. Dochody z biletów z lokalnego transportu zbiorowego. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia.                                                                                                 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzyła Ewa Jurasz – Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki, 

która na wstępie powitała gości oraz członków Komisji. 
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2. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca stwierdziła quorum wymagane do odbycia obrad. 

 

3. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła kolejność tematów w porządku obrad. 

 

4.  Analiza sytuacji w schronisku „Azorek” w Obornikach. 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz poprosiła II Zastępcę 

Wójta o przedstawienie sytuacji w schronisku „Azorek” w Obornika, z którym Gmina Tarnowo 

Podgórne ma podpisane porozumienie dotyczące zapewnienia opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności. 

Pan Piotr Kaczmarek poinformował, że w tym roku do dnia 3 grudnia do azylu dla zwierząt 

trafiły 42 psy, 18 psów zostało zaadoptowanych, 23 zostały odebrane, 1 pies został 

zwrócony oraz nastąpił zgon 2 psów. Na dzień 3 grudnia w schronisku jest 7 psów z terenu 

Gminy Tarnowo Podgórne, na początku roku było ich 9. 

 

Zestawienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że przydałoby się zmotywować właścicieli psów do 

wszczepiania pod skórę chipy.  

II Zastępca Wójta poinformował, że jeżeli mieszkaniec zgłosi chęć zachipowania psa w 

Urzędzie Gminy, to weterynarz w Tarnowie Podgórnym lub w Lusowie wszczepi chip na 

koszt Gminy. Wszczepienie chipa prywatnie kosztuje 40 zł, tą samą kwotę płaci Gmina, jeżeli 

ktoś zdecyduje się na wszczepienie chipa psu na kosz Gminy. 

Radna Elżbieta Szymkowiak zwróciła uwagę, że powinno się sterylizować zwierzęta, aby 

zapobiegać niekontrolowanemu rozmnażaniu się zwierząt. Pomoże to zmniejszyć ilość 

bezdomnych zwierząt. 

 

5. Dochody z biletów z lokalnego transportu zbiorowego. 

II Zastępca Wójta poinformował członków Komisji, że łączna suma dochodów z biletów w 

roku 2019 to około 2 750 000 zł. Dokładna kwota będzie znana pod koniec pierwszego 

kwartału 2020 roku. Pan Piotr Kaczmarek dodał również, że Gmina sponsoruje przejazdy 

posiadaczom Karty Dużej Rodziny oraz uczniom szkół w związku z czym około 1 000 000 zł 

jest potrącane z dochodów ze sprzedaży biletów. Fizycznie do budżetu Gminy wpływa około 

1 750 000 zł z Zarządu Transportu Miejskiego. Łączne koszty komunikacji autobusowej 

wynoszą ponad 11 milionów złotych. 
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6. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji podjęła wątek stworzenia w przyszłym roku programu dotyczącego 

małej retencji. II Zastępca Wójta powiedział, że w ramach posiedzenia Komisji można 

przeanalizować pomysły członków i zaproponować główne punkty jakie miał by zawierać 

program. Na podstawie tego pracownik Urzędu Gminy stworzy projekt. 

 

Odpowiadając na pytanie Radnego Tomasza Markowicza, II Zastępca Wójta powiedział, że 

program dofinansowania wymiany pieców cały czas trwa, zawieszony jest program 

dotyczący dofinansowania zakupu oraz montażu ogniw fotowoltaicznych. Pan Piotr 

Kaczmarek odpowiadając na pytanie Radnej Elżbiety Szymkowiak poinformował, członków 

Komisji, że program dotyczący paneli fotowoltaicznych jest zawieszony ponieważ 

mieszkańcy mogą skorzystać z programu rządowego, Gmina nie chce go dublować oraz 

potrzebne są bardzo duże środki finansowe na taki projektu. 

 

7.  Zakończenie posiedzenia.           

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz o godz. 16:25  

zamknęła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca  
Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 
 

/-/ Ewa Jurasz 
 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska  

 

 

 
 


